

# Referat bestyrelsesmøde

Deltagere: Rasmus Buhl  
Mikkel Johansen (ref.)  
Trine Rosenbæk  
Søren Braas  
Henrik Fyllengraf (Afbud)  
Sara Johansen (Afbud)  
Helle Thisted (Afbud)

Tidspunkt: 23.04.2025 kl. 19.30

Sted: Hos Mikkel

Vedr: Bestyrelsesmøde

Nedenstående emner blev behandles/besluttet

---

## 1. Sidste referat:

Ingen kommentarer til sidste referat.

## 2. Hjemmeside og arrangementer:

Hjemmesiden er opdateret med herreaften og kommende arrangementer.

Det blev drøftet om der skal omdeles sedler for hvert arrangement, men det blev besluttet at det ikke tidligere har givet flere deltagere og derfor droppes omdeling.

## 3. Herreaften:

Der er opsat plakater i området. Rasmus har lavet indbydelse og sender den rundt på mail. Det bliver den 16. maj i spejderhytten.

Der arrangeres bålmad, hvor det er tiltænkt at alle herre hjælper med at lave mad. Der bliver lavet et arrangement til om aftenen.

Trine laver opslag på facebook

## 4. Gudenåstien:

Rasmus har skrevet til projektlederne for Gudenåstien vedr. info plancher, men vi afventer svar.

## 5. Områdefornyelse:

Bestyrelsen har haft formøde med Lene Holmgård, hvor der blev orienteret om hvilke muligheder for områdeforsønnelse.

”Bullets” fra mødet.

- Landart var måske muligt uden for Underup
- Bygningsfornyelse/istandsættelse hvor der er offentligt tilskud (40%) mod at der også er egenbetaling
- Nedrivning
- Trafiksikkerhed

# Referat bestyrelsesmøde

- o Beplantning
- o Sø men det er måske §3 område og kan være svært
- o Bypedel til vedligehold vil hjælpe på ansøgning.
- o Ved ansøgning skal der vedlægges et grov budget. Ansøgning behøver ikke fylde mere end en A4 side.

Mikkel rykker for tilmeldte på facebook.

Mikkel har lavet præsentation til infomødet, sidste slide skal ændres til tidslinje med hvad der nu skal ske.

Mikkel er ordstyrer, ideerne skrives ned på PC. Rasmus tager projektor med.

Mikkel inviterer og tager en forsnak med menighedsrådsformanden.

Søren bestiller og henter pizza. Spisning afholdes af Foreningen.

Bestyrelsen mødes 10 juni. Kl. 18.00 ved Trine til pizza og skrive ansøgning.

## 6. Vand til Shelter

Endelig løsning på alarm på vand til shelter afventer, Mikkel rykker for løsning.

## 7. Fredagscafe.

- o Jørn Juul har meldt sig på banen til fredagscafe, er tilføjet på aktivitetslisten på hjemmesiden.
- o Der er ikke andre der har meldt sig endnu.

## 8. Mejerigrunden

Mikkel har meldt kommunen at man ønsker at udtræde af aftalen da afslag til opførelse af fælleshus er modtaget fra kommunen.

Sten omkring bålpladsen skal fjernes senest i forbindelse med vinterklargøring.

## 9. Aftaler praktiske opgaver

- Trailer, det nærmer sig, Thorbjørn er tovholder.
- Serviceoptælling, afventer til at trailerprojekt er færdigt.

## 10. Møderække:

- 2. juni hos Søren (Sommerfest og områdefornyelse)
- 25. august hos Rasmus (Sommerfest og bordtennisturnering)
- 20. oktober hos Sara (vinterklargøring og haloween)
- 12. januar hos Henrik (generalforsamling)

## 11. Evt.

Der skal ansøges om nye "underlag" inkl. plastik cover til vores skilte, da Underup.info ikke længere virker. Ansøgning sendes til landsbyrådet. Søren indhenter tilbud ved en trykker på 12 stk., deadline 6 juni. Mikkel sender ansøgning ind til landsbyrådet.

# Referat bestyrelsesmøde

Landsbyrådet holder arkitekturens dag 5. juni 2025 i forbindelse med Horsens Holder. Der er lavet et opslag på Facebook om arrangementet. Der afholdes arkitekturkonkurrence i 4 kategorier. Mikkell opfordret til medlemmerne at kontakte ham hvis man ønsker at blive nomineret. Mikkell har indsendt forslag til nomineringer.

Punkter til kommende strøm til shelter:

- Prop i vandhane ved shelter
- Planering og ekstra stabilgrus ved den store låge til shelterpladsen

Næste møde – 2. juni hos Søren